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Bjørn Nymoen

Emne: VS: Referat fra Rotary møtet 10. jan.

Fra: Heidi Hammervik  
Sendt: fredag 20. januar 2017 09.17 
Til: 'Olav Dalseth' <olav@limaco.no> 
Emne: SV: Referat fra Rotary møtet 10. jan. 
  
Hei Olav! Beklager seint svar. Her kommer noen linjer om foredraget til Erling Lae: 
  
10. januar holdt Erling Lae et foredrag med tittelen «Vestfolds utfordringer». Det var stort oppmøte. Lae var innom 
mange temaer: kommunesammenslåing der Vestfold har vært forbilledlig, regionsreformen, natur (‐arv), kulturarv, 
det flerkulturelle samfunnet, hvor viktig det er å være oppmerksom på all ekstremisme og i denne sammenhengen 
isolasjon. Han kom også med en del betraktninger om det å være pensjonist. Han hevder at alt tar dobbelt så lang 
tid når han er pensjonist fordi han har mistet «bakkemannskapet» sitt og må gjøre alt selv. Likevel er 
pensjonisttilværelsen undervurdert, man kan jo bestemme alt selv. Lae er fremdeles meget aktiv og har mange 
styreverv. Blant annet Norsk friluftsliv, Havnestyret i Oslo, Norsk institutt for kulturminneforskning, Offentlig utvalg 
for søndagshandel, Just Unity, og så videre. Oppfordringen til oss var å være stolte av fylket vårt, samt at vi må satse 
på flere arbeidsplasser lokalt og i fylket, så ikke vi baserer oss ensidig på å være attraktive for de som arbeider i Oslo. 
På spørsmål om hva vi bør tenke på ved sammenslåing av kommunene, sa Lae at det er viktig at de store lytter til de 
små, at Holmestrand bør være veldig interessert i det som skjer i Hof (og Sande). Han pekte også på at Holmestrand, 
Hof og Sande vil bli en av landets største landbrukskommuner, og at vi bygge opp god kompetanse på dette 
området. Hans siste oppfordring var å ha et åpent sinn og tenke fellesskap: Det heter vi, ikke jeg! 
  
Mvh Heidi 


